
Zápisnica zo schôdze rady a predsedu SVB Rimavská konanej dňa 18.12.2007 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 
1. Individuálne kúrenie 
2. Zavedenie optickej prípojky Orange. 
3. Výber miestnosti pre radu a dohodnutie pravidelných stretnutí. 
4. Revízia elektroinštalácie spoločných priestorov 
5. Rôzne 

 

1. Po prerokovaní žiadosti p. Ing. Balgu o zriadení individuálneho vykurovania bytu, rada súhlasí 
len s odpojením od spoločnej TÚV. Samostatné vykurovanie nie je prípustné pre nedostatky 
na elektroinštalácii, zistené pri ich revízii. Rada nebude vydávať súhlasné stanovisko na 
odpojenie od spoločného vykurovania. Predseda písomne oznámi rozhodnutie rady p. Ing. 
Balgovi. 

2. Inštalácia optickej prípojky neodsúhlasená, pretože na inštaláciu je potrebný súhlas 
nadpolovičnej väčšiny členov spoločenstva. Rada sa ňou bude zaoberať po predložení ponúk 
ostatných operátorov v tejto oblasti. Podpisy sa pozbierajú naraz za všetkých operátorov. 

3. Rada sa dohodla na termínoch pravidelných schôdzí na poslednú nedeľu v mesiaci o 19.00. 
Na tieto účely bude zariadená miestnosť vo vchode č. 4.  

4. Revízia elektroinštalácie spoločných priestorov bola urobená v dňoch 11. a 13. Decembra 
2007. Nedostatky sa budú priebežne odstraňovať podľa naliehavosti a finančnej situácie 
spoločenstva. 

5. V bode rôzne bolo prediskutované: 
a. Oprava dverí v 3. Vchode – p. Ambrózová 
b. Spísanie dohody medzi MsBS a p. Faršangom o odmene za odpočty meračov vody, 

TÚV a pomerových rozdeľovačov nákladov na vykurovanie. 

 

V Rimavskej Sobote 19.12.2007    Zapísala: Irena Vetráková 
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